
PROTOKÓŁ NR 4/2005 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej w dniu 12.04.2005 r.  

 

 
Obecni :  

Według załączonej listy obecności ( załącznik nr 1 protokołu ).  

 

Porządek posiedzenia :  

1. Przygotowanie obiektów sportowo-rekreacyjnych do sezonu letniego. 

2. Przedstawienie propozycji powstania klasy integracyjnej w Gimnazjum Nr 2.  

3.  Analiza stanu BHP w placówkach oświatowych.  

4. Sprawy bieżące.  

5. Przyjęcie Protokołu Nr 2/2005 z posiedzenia komisji w dniu 15.02.2005 r. oraz 

Protokołu Nr 3/2005 z posiedzenia komisji w dniu 15.03.2005 r.     

 

 

         Przewodnicząca komisji – Bernadeta Cichocka przywitała zaproszonych Gości, 

Burmistrza, Zastępcę Burmistrza oraz członków komisji. Stwierdziła, że posiedzenie 

komisji zostało zwołane  prawidłowo oraz na posiedzeniu obecni są wszyscy 

członkowie  komisji, wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski.  

Następnie przedstawiła wyżej podany porządek posiedzenia, który został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

 
Ad. 1  

Główny Specjalista ds. Sportu i Rekreacji Adam Duczmal przedstawił informację 

dotyczącą przygotowania obiektów sportowo-rekreacyjnych do sezonu letniego 

według pisemnie opracowanego materiału stanowiącego zał. nr 2 protokołu.  

 



-2-  

 

Poinformował o stanie mienia na placach zabaw na terenie Bierunia, nad którymi 

nadzór sprawuje Referat Sportu według tabeli nr 1 oraz o ich doposażeniu w latach 

2000, 2003 i 2004 według tabeli nr 2.  

Omówił działania związane z podjęciem prac remontowych i ich zaawansowanie. 

Wymienił również inne prace niezbędne do wykonania na placach zabaw                      

i w obiektach rakreacyjno-sportowych,  jak np. wymiana piasku w piaskownicach, 

prace związane z przygotowaniem kąpieliska na Łysinie itd.  

 
W czasie dyskusji, w której m. in. głos zabrali radni : Władysława Dziędziel, Krystyna 

Wilk, Bogusław Hutek, Andrzej Baron, Przemysław Major, Krystyna Wróbel, 

Sławomir Wawrzyniak, Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Piskorek oraz 

Przewodnicząca komisji Bernadeta Cichocka :  

- pytano o stopień wykorzystania placów zabaw przez dzieci,  

- stwierdzono, że urządzenia na placach zabaw nie są dewastowane przez dzieci lecz 

przez młodzież oraz osoby dorosłe,  

- stwierdzono, że trzeba reagować na przypadki dewastacji, chociaż mieszkańcy 

obawiają się zgłaszania Policji lub Straży Miejskiej zauważonych incydentów 

m.in. ze względu na związane z tym wstępne procedury policyjne,  

- zasygnalizowano, by funkcjonariusze Straży Miejskiej częściej patrolowali rejony 

placów zabaw, zwłaszcza w godzinach wieczornych,   

- proponowano by najbardziej zdewastowane place zabaw doprowadzić do poziomu 

minimalnego bezpiecznego stanu używalności urządzeń i dodatkowo ich nie 

doposażać,  

- stwierdzono, że trzeba naprawić lub wymienić urządzenia i elementy wyposażenia 

placów, które są zniszczone przez czas, zlikwidować to co stwarza zagrożenie, 

dodatkowo doposażyć place zabaw najbardziej uczęszczane przez dzieci.  

Ponadto pytano : 

- o termin ustawienia bramek na boisku przy osiedlu w Bieruniu Nowym,  

- o koordynację prac związanych z wymianą piasku w piaskownicach,  
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- o sprawy dotyczące uiszczania opłat przez drużyny uczestniczące w imprezach 

sportowych,  

- zaproponowano by doświetlić plac zabaw przy ul. Marcina.      

 

 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej po dyskusji przyjęła 

do wiadomości informacje dotyczące przygotowania obiektów sportowo-

rekreacyjnych do sezonu letniego.  

 

  

 

Ad. 2  

Dyrektor Ośrodka Edukacji Krystyna Czajowska poinformowała, że 4 uczniów                

z klasy integracyjnej w SP Nr 1, którzy aktualnie kończą szóstą klasę, będzie 

kontynuowało naukę w Gimnazjum Nr 2 w Bieruniu. Zasygnalizowała, że wiąże się to 

z potrzebą utworzenia klasy integracyjnej w gimnazjum oraz znacznymi kosztami. 

Zaproponowała inne rozwiązanie, które zostało przyjęte na spotkaniu z Dyrektorem 

Gimnazjum Nr 2 Panią Grażyną Kubicą oraz rodzicami, a mianowicie : 3 dzieci              

o upośledzeniu lekkim i umiarkowanym będzie uczęszczało do normalnych klas             

( zostanie dla tych dzieci przygotowany specjalny program ), a 1 dziecko o znacznym 

stopniu upośledzenia również będzie uczęszczało do klasy normalnej lecz                      

w przedmiotach ścisłych będzie miało tok nauczania indywidualnego z nauczycielem.  

 
Dyrektor Gimnazjum Nr 2 Pani Grażyna Kubica, która wzięła udział w posiedzeniu 

komisji poinformowała, że pedagodzy są przeszkoleni i przygotowani do pracy               

z dziećmi specjalnej troski. Jeżeli zaproponowana forma nie sprawdzi się, to                     

w następnym roku szkolnym zostanie utworzona klasa integracyjna.   

 
Komisja Oświaty w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie przy 11 głosach za, 

następujący wniosek :  
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Wniosek 1  

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie opiniuje 

przedstawione przez Dyrektora Ośrodka Edukacji i Dyrektora Gimnazjum Nr 2               

w Bieruniu propozycje dotyczące dalszego nauczania dzieci specjalnej troski, które          

w bieżącym roku szkolnym kończą 6-te klasy szkoły podstawowej.  

 

Członek komisji Sławomir Wawrzyniak zapytał, czy zostały zgłoszone propozycje 

tworzenia klas sportowych i zaproponował by powstała klasa o profilu 

lekkoatletycznym.  

 
Dyrektor OE Krystyna Czajowska udzieliła szczegółowej odpowiedzi na pytanie 

radnego Sławomira Wawrzyniaka, natomiast Przewodnicząca Komisji Oświaty 

Bernadeta Cichocka poinformowała o wpłynięciu pisma w sprawie utworzenia klasy 

o profilu siatkówki.  

 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej przyjęła powyższe 

informacje do wiadomości i zaproponowała by przekazać Dyrektorowi OE pismo 

dotyczące utworzenia klasy o profilu siatkówki.  

 

 
Ad. 3  

Komisja Oświaty zapoznała się z wnioskami końcowymi dotyczącymi stanu BHP           

w placówkach oświatowych.  

Dyrektor OE Krystyna Czajowska poinformowała, że przed rozpoczęciem każdego 

roku szkolnego dokonuje się przeglądów szkół pod kątem BHP. 

  

 

Ad. 4 

1. Przewodnicząca Komisji Bernadeta Cichocka zapoznała z treścią następujących 

pism :  
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a) mieszkańców Bierunia w sprawie pomocy w sfinansowaniu Dyrygenta nowo 

powstałego chóru przy Parafii Św. Barbary w Bieruniu ( zał. nr 3 ),  

Burmistrz Miasta Ludwik Jagoda poinformował członków komisji, że również 

otrzymał pismo mieszkańców Bierunia o tej samej treści i skierował je do 

Dyrektora BOK z prośbą o stanowisko. Następnie zapoznał z treścią odpowiedzi 

Dyrektora BOK na powyższe pismo.  

  
W dyskusji na przedstawiony temat głos zabrali radni : Bogusław Hutek, 

Władysława Dziędziel, Andrzej Baron oraz  Wiceprzewodniczący Rady Ryszard 

Piskorek.  

Radny Bogusław Hutek poinformował, że na Sesji zgłosił wniosek skierowany do 

Dyrektora BOK zabezpieczenie środków na zorganizowanie imprez kulturalnych 

na osiedlu w Bieruniu Nowym.  

 
W podsumowaniu stwierdzono, że problem sfinansowania Dyrygenta aktualnie nie 

jest rozstrzygnięty,  

 
b) radnego Andrzeja Bibrzyckiego  w sprawie przyznania dla Szkoły Podstawowej 

Nr 3 w Bieruniu imienia Jana Pawła II ( zał. nr 4 ),  

 
W czasie dyskusji stwierdzono, że stanowisko w sprawie nadania patronatu dla         

SP Nr 3 powinna zająć Rada Rodziców, Rada Pedagogiczna i uczniów.  

Radni Przemysław Major i Bogusław Hutek oraz Burmistrz  wyrazili swoje opinie 

w tej kwestii.  

 
Komisja Oświaty przyjęła treść pisma do wiadomości,  

 
c) „Caritas” Archidiecezji Katowickiej w sprawie wsparcia finansowego mającego 

na celu uruchomienie Ośrodka Rewalidacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego    

w Lędzinach ( zał. nr 5 ),  

Burmistrz zaproponował by z budżetu lub rezerwy budżetowej przekazać 50 tys. zł 

na uruchomienie ośrodka.  
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Komisja Oświaty w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie następujący     

wniosek :  

Wniosek 2  

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie 

opiniuje pismo „Caritas” Archidiecezji Katowickiej w sprawie powstania Ośrodka 

Rewalidacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego w Lędzinach oraz partycypowanie                  

w kosztach jego budowy w wysokości 50 tys. zł. 

 

2.  Burmistrz Miasta przedstawił wstępną informację dotyczącą możliwości powstania 

w Bieruniu skite-parku. Poinformował, że Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Bieruniu 

podpisał pismo uczniów w tej sprawie.  

    Radni : Przemysław Major, Sławomir Wawrzyniak, Krystyna Wróbel oraz 

Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Piskorek  wypowiedzieli się na 

zasygnalizowany temat.           

 
3.  W ramach spraw bieżących : 

 
a) radny Bogusław Hutek poinformował, że wziął udział w spotkaniu 

pełnomocników wspólnot mieszkaniowych, na którym m. in. poruszono sprawę 

mieszkań socjalnych,  

b) Komisja Oświaty przyjęła plan pracy komisji na 2005 rok bez uwag. 

   

 
 
 
Na tym protokół zakończono.  

 

 

Protokołowała  :  Elżbieta Dukat         


